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Verslag jaarlijkse dorpsbijeenkomst van de Dorpsraad Beuningen op 16 

oktober 2023 in ‘t Sterrebos  

De bijeenkomst werd geopend door de voorzitter van de dorpsraad Julius Lurvink 

voor een volle zaal Beuningers. 

 

Integraal veiligheidsbeleid in Beuningen 

Beleidsadviseur veiligheid van de gemeente, Olaf Rinket, gaf een presentatie over 

aspecten op veiligheidsgebied. Hij werd ondersteund door Richard Weghorst, chef 

politie-team Losser en onze nieuwe wijkagent Stefan Pieterson. 

Het veiligheidsbeleid is gericht op een veilige woon-en leefomgeving, aanpak van 

ondermijning en high-impact crimes (zoals inbraak en overvallen). Beuningen is 

relatief veilig maar ook hier speelt het gevaar van digitale criminaliteit. Aandacht 

wordt ook gevraagd voor het buitengebied waar duistere types op zoek kunnen zijn 

naar schuren voor druglabs voor de productie van synthetische drugs. Zie je iets 

verdachts: geef het door aan de politie, dat kan ook anoniem, én noteer 

kentekenplaatnummers. 

De presentatie is hier te vinden: https://www.dorpsraadbeuningen.nl/nieuwsbericht/ 

 

Olde Kottink door Iris Ruinemans van Stichting Natuurlijk Dinkeldal 

De stichting wil de ontwikkeling van het park met chalets stoppen vanwege 

aantasting van de natuur in de Riest. Iris wees er ook op dat het geen lokaal project 

is, maar wordt gebouwd met geld van en voor mensen van elders. Op dit moment 

wordt er nog niet gebouwd, maar er zijn wel veel bomen gekapt, de meeste zonder 

vergunning en daar heeft de gemeente actie op uitgezet. De Stichting heeft met 

succes de provincie er op gewezen dat de stikstofcijfers van de ontwikkelaars foutief, 

te laag, zijn. De toegang tot het terrein is onduidelijk en de vrees bestaat dat de 

Kampbrugweg aldaar verhard zal moeten worden. Enexis heeft problemen met de 

schakelcapaciteit. Door wijzigingen op financieel gebied zijn er volgens de Stichting 

recent geen huisjes meer verkocht. De stichting vindt verder dat ze weinig 

medewerking van de gemeente krijgt. 

 

Voortgang dorpshuis en school 

De voorzitter van Stichting Dorpshuis Beuningen, Ben Tijans, gaf de status weer. De 

Stichting heeft een nieuwe penningmeester: Marion Derkman. Nieuwbouw van de 

https://www.dorpsraadbeuningen.nl/nieuwsbericht/presentatie-gemeente-losser-van-16-oktober-jl
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school is nog steeds de bedoeling maar er zijn opties om delen van de bestaande 

gebouwen te behouden. Ook nieuwbouw van de gymzaal is mogelijk. Optimale 

benutting van de combinatie school en dorpshuis is het streven. Er wordt nog 

onderzocht hoe DINK Kinderfysio kan worden ingepast, want zij willen hier graag 

blijven. De aanbesteding wordt in gang gezet met als doel eind 2024 te starten met 

nieuwbouw. Uit de zaal kwam de vraag of er wel voldoende kinderen zijn voor het 

voortbestaan van de school. De verwachting is dat een nieuwe school ook leerlingen 

aantrekt, bijvoorbeeld uit de Mekkelhorst, het Beuninger Achterveld en Punthuizen 

(die gaan nu naar Denekamp). Behoud van de jongeren voor Beuningen is belangrijk 

en om die reden is woningbouw noodzakelijk. 

 

Herinrichting van de Dorpskern door Ramon Postma en Peter Hoomoedt 

In zijn inleiding vertelde kernwethouder Jaimi van Essen dat de gemeente graag 

verder wil met de herinrichting van ons dorp. Het afgelopen half jaar zijn er door 

gemeente, dorpsraad en straatvertegenwoordigers grote stappen gezet. Als startpunt 

diende het werk van de werkgroep die hier in het verleden mee bezig is geweest. 

Ramon, landschapsarchtect en teamleider bij ODIN, liet aan de hand van een 

presentatie en een filmpje zien hoe de Beuningerstraat en Oude Dijk aangepakt 

kunnen worden. Nieuwe entrees van de dorpskern, gewijzigde kruispunten en 

verkeersremmende maatregelen moeten onze kern mooier en ook veiliger maken. 

Daarbij is het advies van deskundigen op het gebied van verkeersveiligheid ingepast. 

Voor de dorpsingangen wordt gedacht over een beeldmerk voor Beuningen, bijv. de 

appel, het Mauritskanon of iets anders: laat het weten aan de dorpsraad. 

Wat getoond werd kan nog worden aangepast. De aanwezigen konden hun 

opmerkingen, suggesties en ideeën kwijt op formulieren. 

 

Peter vertelde wat meer over de planning. Een begin van het werk aan de 

Beuningerstraat zal niet eerder dan 2025 zijn. Het stuk bij de school hangt af van de 

werkzaamheden daaraan en dat komt later. Wel zal volgend jaar de kruising 

Schoolweg–Lomanskamp worden aangepakt. Deze wordt veiliger gemaakt i.o.m. de 

omwonenden. Broeninkskamp en Lomanskamp 2 krijgen volgend jaar nieuwe 

lantaarnpalen, dezelfde als binnenkort in de Pastoor Bolscherstraat komen. 

De presentatie is hier te vinden: 

https://www.dorpsraadbeuningen.nl/nieuwsbericht/presentatie-gemeente-losser-van-

16-oktober-jl 

De dorpsraad hoort graag van iedereen wat hij of zij van de plannen vindt:stuur je 

opmerkingen, suggesties en ideeën naar: info@dorpsraadbeuningen.nl 

 

Jongerenhuisvesting 

De bouw van woningen naast ‘t Sterrebos gaat voorspoedig en alle woningen zijn 

inmiddels verkocht; een hele mooie eerste stap. 

https://www.dorpsraadbeuningen.nl/nieuwsbericht/presentatie-gemeente-losser-van-16-oktober-jl
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Daarnaast gaat binnenkort de aanvraag voor de vergunning voor het bouwplan van 

Stichting Edwina van Heek bij Erve de Slinge naar de gemeente. Het is moeilijk om 

nu een termijn te noemen, dit is met name afhankelijk van of er bezwaren komen of 

niet. 

Verder wordt eenieder gevraagd om contact op te nemen met de Dorpsraad als er 

ideeën zijn om nieuwe plannen te realiseren voor woningbouw in Beuningen. Wij 

helpen graag mee. 

 

Energiecoöperatie Greuner 

 

De voorzitter van Greuner, Tom Wagenvoort, vertelde over zaken op energiegebied. 

De klankbordgroep biedt deze winter warmtescans aan. Een vrijwilliger komt dan bij 

u thuis met een warmtecamera om warmtelekken op te sporen. Nadien krijgt hiervan 

een rapport met tips voor verbetering. Dat alles voor slechts 10 euro! Er worden 

hiervoor ook nog vrijwilligers gezocht. Opgeven kan op info@greuner.nl. 

Tom vertelde ook over de stand van zaken bij Greuner: de 4 gerealiseerde projecten 

draaien naar tevredenheid. Er zijn nog zonnepanelen beschikbaar. Een presentatie 

voor een lokaal warmtenet in ‘t Reestman in Weerselo wekte daar veel interesse. 

Voor de verdere vergroening van Beuningen zoekt Greuner ideeën en vrijwilligers! 

 

 

Vrijwilligers gezocht  

De secretaris van de dorpsraad, Henk van Capelle, deed een oproep aan de 

inwoners van Beuningen om zich te melden als vrijwilliger bij de dorpsraad, de 

locatieraad of Greuner. Ook het dorpshuis zal vrijwilligers nodig hebben als het er 

eenmaal is. Beuningen draait op organisaties met vrijwilligers, dus heb je wat tijd 

over: denk er eens over na. 

De dorpsraad is afhankelijk van input van de inwoners: heb je ideeën of vind je dat 

iets moet worden aangepakt: neem contact op met de dorpsraad: 

info@dorpsbeuningen.nl 

 

AED’s in Beuningen 

Stichting Lossers Hart is de organisatie in onze gemeente die zich bezighoudt met 

AED’s. In juli jl. waren ze bij de dorpsraad op bezoek. In heel Losser zijn 67 

geregistreerde AED’s waarvan 5 in Beuningen. Het doel is heel Beuningen “gedekt” 

te hebben, want AED’s redden levens. Wilt u een AED in uw buurt: neem contact op 

met de Stichting Lossers Hart: www.lossershart.nl en de dorpsraad kan eventueel 

financieel ondersteunen. 

 

Afsluiting 

mailto:info@greuner.nl
mailto:info@dorpsbeuningen.nl
http://www.lossershart.nl/
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Na sluiting van de vergadering door de voorzitter was er nog voldoende tijd voor een 

gezellige nazit. Hierbij werden de plannen voor Beuningen ook nog eens goed 

bekeken. 

Dank aan alle mensen die deze avond zo interessant hebben gemaakt door hun 

presentaties en dank aan ‘t Sterrebos voor de gastvrijheid. 

 


